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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren (från §9 samt §7)
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli

Vice ordförande F6 Edvin Ahlström
Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt

Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Putt har vart med på skyddrond.
Mikael har också vart på skyddsrond.
Hugo har kollat på mailsystem.
Erik har mejlat.

§4.2 DP Dp har haft Dup.

§4.3 F6 F6 skall ha ET-rajj snart.

§4.4 FnollK NollK har planerat aspning och ohmsitts. De har satt upp posters.

§4.5 SNF SNF har fortsatt kolla på programmeringsstugor och Cocktailpartyt.

§4.6 Foc Jonas säger att Focpay har kollapsat. Det är ett serialutil-fel. Det är även
problem med flipperspelen.

§4.7 FARM

§5 Ordförandebeslut Erik säger att han har tagit några beslut som vi behöver godkänna. Han god-
kände verksamhetsplanen innan sektionsmötet och godkände att vi byte juste-
rare på ett protokoll.
Beslut: Att godkänna Eriks beslut om att godkänna verksamhetsplanen samt
att byta justerare på ett protokoll.

§6 Lokalfrågan Mikael berättar om skyddsronden. De sa att de skulle sätta upp regler för vad
som får vara i rummen. De gillade inte till exempel inte att det stod en micro
på F6s rum. Nikola ville inte heller sitta i FOC:s soffa. Mikael säger att inget är
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satt i sten men att de kanske endast vill att man har mindre kylskåp. De gillade
buren nu när vi har fixat den. Den lilla spisen skall bytas på Focus eftersom
det är spricka i den. Högskolan tar på sig skyldigheten för det eftersom det
inte satts något form av skydd runt den. Vidare så gillade de inte att det är så
mycket bord och stolar som flyttas i fysikhuset samt att det står en micro på
våning 7. Mikael försökte förklara att det var bra med micros på fler platser.
Det talades om exjobbslokalerna som ligger nära glashuset och att de skall
försökas göras om till studielokaler men de som har dem i nuläget vill inte
släppa dem.
Örnen frågar om renovering av rummen. Mikael säger att det låter på Tord som
att de inte vill göra så mycket. Örnen säger att de gärna får fixa ventlationen.
Jonas säger att det alltid har vart svårt att få högskolan att fixa den.
Gällande resten av renoveringen så skall arbetsgruppen göra en prioritetslista
för att veta vad som skall strykas ifall vi går över budget.

§7 Hyra på Focus Erik frågar om alla har fått mejlet. Alla har fått mejlet. Axel Flordal har skickat
ett mejl och att vi behandlar frågan om att ta bort hyran från Focus. Mikael
säger att oavsett hur vi gör med hyran så vore det bra att vara tydligare samt
avsyna mer. Lucas säger att de alltid avsynar. Jonas säger att pengarna från
uthyrningen går till att hålla saker hela. Han anser att det är sympatiskt att
inte vara som GasqueK.
Hugo tycker att det vore bra om man kunde ha tacksittningar billigare eftersom
det engagerar många som inte gör annat på sektionen. Mikael säger att hyran
drar in ungefär 20000 kr så det är inte inga pengar. Punkten bordläggs tills att
Gabriel kommer.
Gabriel säger att han förstår vart tanken kommer från och att intäkterna är
inte så stora. Han anser att det är en avvägning man får göra beroende på om
DP orkar vara hårdare med avsyningen. Han är lite skeptisk och säger att vad
man gör med det beror på vad man vill. Örnen frågar om det är rimligt att
öka depositionen med avseende på de nya borden. Gabriel säger ja.
Mikael frågar om man skall ta mer när icke-sektionsmedlemmar hyr. Det sägs
att Reko, Haddock och andra hyr. Gabriel säger att man inte skall få in pengar
från en deposition och att det är tråkigt att tappa en inkomstkälla. Vidare
säger han att depositionen inte matchar inköpspriset i dagsläget.
Jonas säger att om DP inte kan inte avsyna på direkt på kvällen så är det svårt
att veta vem som gjort sönder saker. Putt föreslår att man kan ta bild när
det är städat. Mikael säger att det har vart så förr. Han säger även att det är
rimligt att ta deposition för odiskad disk.
Mikael fortsätter att säga att han tycker det är rimligt att sektionsmedlemmar
som arrangerar för sektionsmedlemmar borde slippa betala hyra. Gabriel säger
att han håller med men att det blir synd med tajtare kassa. Jonas säger att
han inte har problem med hyra eftersom hyran går till att hålla Focus fräscht.
Han säger att det inte är hyran som hindrar tacksittningar eftersom 500 kr
betalat av 30 personer inte blir mycket per person. Mikael säger att det står i
depositionsavtalet att vi inte får hyra ut Focus mot avgift. Erik säger att det
förmodligen är där för att inte hyra ut till privatpersoner. Mikael säger att om
vi tar ut hyra så skall DP ta hyra från alla. Jonas instämmer.
Mötet kommer fram till att inte ta bort hyran på Focus.

§8 Suicidprevention Mikael säger att måndag efter tentorna så går en kurs från kåren om suicid-
prevention. Han tänkte gå på den och undrar om 3 andra från kommittéerna
vill gå. Jonas säger att han gärna hade gått men att sektionen hade fått mer
nytta ifall någon mer från styret hade gått. Edvin säger att alla i F6 nog vill
gå. Mikael säger att vi kör på en från Nollk, F6 och DP. Jonas frågar om det är
något som ligger bakom utbildningen. Mötet svarar att den går regelbundet.
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§9 Student Voice Mikael frågar hur Student Voice går till. Beatriz säger att man får förutbestäm-
da frågor men man får även några blanka så man kan skriva egna frågor. Erik
frågar om vi skall sätta ett datum eftersom det är först till kvarn. Jonas säger
att det vore bra att ha det på Cocktailpartyt. Beatriz säger att Cocktailpartyt
inte är under perioden som Student Voice är. Jonas tror att svarsfrekvensen
hade ökat om det skedde då. Mikael säger att vi kan fråga Albert om vi kan få
det tidigare. Beatriz skall mejla Albert och fråga.

§10 Entledigaden JämF Alexandra Jernstedt vill avsäga sig sin plats i JämF.
Beslut: Att godkänna Alexandra Jernstedts avsägelse från JämF.
Hugo säger att det vore bra med ett inlägg för att informera folk på sektionen
att man kan söka JämF nu. Victor skall även kontakta en som tidigare uttryckt
intresse för att söka.

§11 FnollK:s
aspningsbudget

Örnen presenterar FnollK:s aspningsbudget. Han säger att den är ganska straight-
forward men att vi måste godkänna att budgeten för OP:n inte är enligt eko-
nomiskpolicy. Jonas säger att den är billigare än den brukar vara. Örnen säger
att det är för att Helikopterkostnadena är flyttade till en separat post. Gabriel
säger att den ser rimlig ut.
Beslut: Att godkänna FnollK:s aspningsbudget.

§12 Övriga frågor

§12.1 Kylar Lucas säger att vi har två trasiga kylar på Focus och att de behöver ha hela
till Pubrundan. Det sägs att den stora kostade 20000 kr. Gabriel frågar om
man kan fixa dem. Jonas säger att han kan ta en titt. Hugo undrar om vi vet
vad problemet är. Gabriel säger att det är värt att undersöka det först. Örnen
frågar vad det kan kosta. Lucas spekulerar att den kan kosta 2000 till 3000 kr.
Örnen säger att de kan använda NollKs kyl på pubrundan. Lucas säger att det
löser sig då. Gabriel säger att det går bra att köpa nya om de täcker upp det i
sin egen budget.

§12.2 Teambuildning Putt har snackat med de som har stugan NollK brukar ha Hajken i. Det kostar
olika mycket beroende på om man vill ha bastu eller inte. Det är kvar 3300 i
teambuildingbudgeten. Det kommer kosta 100 kr extra per person om vi vill
hyra bastun. Planen är att åka den 5:te november och vara där hela helgen.
Bil skall lånas av någons föräldrar. Putt säger att han bokar med bastu.

§12.3 Mejl Erik berättar att någon har mejlat Jonathan om att Nollan är dåliga på att
ta hand om högskolans salar. FL61 var stökigt efter natten den 17:de. Erik
berättar att det verkar vart en labb i där. Det var en sand-och-kullabb där. Putt
säger att vi kan skriva i Nollan gruppen att man skall ta hand om högskolans
salar.

§12.4 FUM-arbetsgrupp Erik berättar att FUM har tillsatt en arbetsgrupp för att reda ut det låga
valdeltagandet. De har en enkät som de vill att vi skall skicka ut. Vi skall
skicka ut den.

§12.5 Diskriminersenkät Vi har fått två svar till i vår diskrimineringsenkät. Det föreslås att vi skall
skicka ut den till alla F-teknologer.

§12.6 Styretmöte med
asparna

Örnen säger att NollK vill ha med asparna på ett styretmöte den 17 november.

§12.7 Tv till Focus Jonas undrar om vi skall köpa en ny tv. Putt säger att han inte tänkt göra det.
Gabriel säger att den inte funkat så länge han gått där. Mötet säger att om vi
hittar en så kan vi ta den.
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§13 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:00!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Mikael Eriksson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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